

CAPITAL PROJECTS 1972/73

Old Crow	1 unit	\$7,000	\$7,000 Sanitation
Pelly Crossing	4 units	\$42,000	
Mayo	2 units	\$21,000	
Carmacks	2 units	\$21,000	
Ross River	2 units	\$21,000	
Watson Lake	3 units	\$31,500	
Teslin	2 units	\$21,000	
Atlin	1 unit	\$10,000	
Carcross	1 unit	\$10,500	
Whitehorse	2 units	\$21,000	
Haines Junction	2 units	\$21,000	
Burwash	1 unit	\$10,500	
Total	23 units	\$224,500	

1973-74 and 1974-75

Old Crow	1 unit	\$7,000	
Dawson	1 unit	\$7,000	
Pelly Crossing	4 units	\$42,000	
Mayo	2 units	\$21,000	
Carmacks	2 units	\$21,000	
Ross River	2 units	\$21,000	
Watson Lake	3 units	\$31,500	
Teslin	2 units	\$21,000	
Atlin	1 unit	\$10,000	
Carcross	1 unit	\$10,500	
Whitehorse	2 units	\$21,000	
Haines Junction	2 units	\$21,000	
Burwash	1 unit	\$10,500	
Total	24 units	\$244,500 (each year)	

N.B. The housing programs during 1973-74 and 1974-75 will be essentially the same as for the current year. If the Yukon Rental-Purchase housing program is accepted by the Indian people in certain communities in preference to the Subsidy Housing Program, the funds presently designated for those communities will be allocated to other communities for housing, or as in the case of Old Crow, for a sanitation system if a satisfactory system can be designed for that community.

ANSWERS TO QUESTIONS BY MR. NIELSEN**QUESTION**

- (a) What is the total cost of one unit built, for example, at Ross River?

ANSWER

The actual capital costs of the housing units to be constructed for the Yukon Territorial Rental-Purchase Housing Program will not be known until the contracts are awarded. While the per unit costs may vary to a small extent due to differing locations, it is estimated that the average cost will be \$16,000.

PROJETS D'IMMOBILISATIONS – 1972-73

Old Crow	1 logement	\$7,000	\$7,000 Hygiène publique
Pelly Crossing	4 logements	42,000	
Mayo	2 logements	21,000	
Carmacks	2 logements	21,000	
Ross River	2 logements	21,000	
Watson Lake	3 logements	31,500	
Teslin	2 logements	21,000	
Atlin	1 logement	10,000	
Carcross	1 logement	10,500	
Whitehorse	2 logements	21,000	
Haines Junction	2 logements	21,000	
Burwash	1 logement	10,500	
Total	23 logements	\$244,500	

1973-74 et 1974-75

Old Crow	1 logement	7,000	
Dawson	1 logement	7,000	
Pelly Crossing	4 logements	42,000	
Mayo	2 logements	21,000	
Carmacks	2 logements	21,000	
Ross River	2 logements	21,000	
Watson Lake	3 logements	31,500	
Teslin	2 logements	21,000	
Atlin	1 logement	10,000	
Carcross	1 logement	10,500	
Whitehorse	2 logements	21,000	
Haines Junction	2 logements	21,000	
Burwash	1 logement	10,500	
Total	24 logements	\$244,500 (chaque année)	

N.B. Les programmes de logement des années 1973-74 et 1974-75 seront à peu près semblables à ceux de l'année en cours. Si les Indiens de certaines localités préfèrent le programme de location-achat de logements mis en œuvre au Yukon à celui d'attribution de subventions pour le logement, les fonds qui sont actuellement destinés à ces localités seront alloués à d'autres localités, pour le logement ou, comme c'est le cas pour Old Crow, pour la création d'un système sanitaire, s'il est possible de mettre en place de tels systèmes qui soient satisfaisants dans les limites de ces localités.

RÉPONSE À DES QUESTIONS DE M. NIELSEN**QUESTION**

- a) Quel est le coût total d'une maison, par exemple à Ross River?

RÉPONSE

On ne saura pas, tant que les contrats n'auront pas été adjugés, quel sera le coût réel des maisons construites dans le cadre du programme de location-achat de logements mis en œuvre au Yukon. Le coût des maisons pourra varier un peu, selon la localité, mais on estime que, en moyenne, il sera de \$16,000.